

## 5D 4N Discovery Bali Fullboard + Cruise

### Itinerary:-



#### Day 01 Kuala Lumpur / Denpasar Bali (Dinner)

Our tour guide will meet and greet you at the airport and transfer to your hotel. In the late afternoon transfer to Jimbaran for BBQ seafood set menu dinner

抵达机场后，由专业导游迎接转乘空调巴士送往酒店住宿。享有海鲜晚餐，然后送回酒店休息。

#### Day 2 BALI - UBUD & KINTAMANI TOUR (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast, tour begins to the artistic heart of Bali, first you will see the **Barong Dance** and to traditional craft works of Gold and silversmiths at Celuk Village, fine woodcarvings at Mas and Balinese Painting at **Ubud**. Next would be a visit to the famous **Kintamani**, a Mountain village which lies 1400 meters above sea level. There is a breathtaking view of the still active volcano and **Lake Batur** from this rim edge village. A Buffet lunch overlooking Batur Mountain and lake will be served at local restaurant. After lunch, visit **Tampaksiring and Tirta Empul** temple which is considered the holiest spring water in Bali. Dinner will provided at Ubud with crispy duck on the menu. After dinner Transfer back to hotel.

早餐后，第一站参观巴杜布兰村欣赏传统舞蹈表演。(Barong & Kris Dance) 之后参观出产银器珠宝和木雕的 Celuk & Mas 村，欣赏巴厘岛的艺术。乌布(Ubud)是巴厘岛的文化中心，因为有许多艺廊和艺术品店而闻名。乘车前往参观巴厘岛最受欢迎的金塔马尼火山金塔马尼(Kintamani)，标高 5000 英尺，沿路可欣赏美丽的风景和令人叹止的梯田景致，同时也可附巴杜尔火山湖(Lake Betur) 和火山。越过火山湖，回程时经过坦帕西林区(Tampaksiring) 的传统村庄。参观沈泉寺(Tirta Empul)，以及十一世纪时期佛教时期佛教徒和印度徒的隐士住处大象洞穴(Elephant Cave)。

#### Day 3 BALI - BEDUGUL & TANAH LOT TOUR (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast, go the most exclusive place in Bali, **Nusa Dua area**. Nusa Dua is the tourism development area where mostly 5\* hotel located, on to **Tanjung Benoa Beach**, the central of water sports activities, from here you can go to Turtle island (**optional**). After lunch visit Taman **Bedugul and Lake Bratan**, the countryside. Next is to **Tanah Lot** temple, Tanah Lot temple built on a small, off-shore island of barren-rock. Here you can enjoy the most beautiful sunset (weather permitted). After Tanah Lot dinner at local restaurant.

早餐后，去最独特的地方在巴厘，努沙杜阿地区。努沙杜阿是旅游业发展的领域，主要是 5 \*酒店，位于，对丹绒特沃泳滩，中央的水上运动活动，从这里，您可以去龟山岛(可选)。午餐后参观 Bedugul 和花园湖布拉坦湖，农村。下一步是丹那地段寺院，庙宇丹娜地段建立一个小型的近海岛屿的荒山岩石。在这里您可以享受到最美丽的夕阳(天气许可)。丹那地段后晚餐在当地餐厅。

#### Day 4 Bali - Uluwatu & Cruise Dinner (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast at hotel then you can free at your own leisure for shopping. After shopping then lunch will be serve at Uluwatu. Then will visit to Uluwatu Templar and night tour Cruise Dinner (Western & Oriental Buffet). There are a lot of entertainments inside the cruise and you can also taking some picture around you. After dinner back to hotel.

早餐后在酒店那么您可以免费在您自己的休闲购物。购物后，然后共进午餐将在 Uluwatu 服务。然后将访问 Uluwatu 武士和夜间旅游邮轮晚餐(西方与东方自助)。有很多内的娱乐和巡航导弹还可以采取一些图片你周围。晚餐后返回酒店。

#### Day 5 BALI - KUALA LUMPUR (BREAKFAST)

After breakfast, free at leisure till you transfer to airport for departure to Kuala Lumpur.

早餐后，由专人送往机场，启程回返吉隆坡。旅程至此圆满结束。

\*\*以上行程只供参考，一切视当地旅行社行程为准\*\*\*\*Above itinerary for information only. Final & confirmation subject to change base on local ground arrangement\*\*

**Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd**

(KKKP 5675)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,

Fraser Business Park Off Jalan Yew,

55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 - 9222 6020 / 6021

Fax: 03 - 9222 6023